
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 1. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 819
Vil ministeren forklare, hvorfor Roskilde Sygehus gerne må lave akut PCI,
hvis patienten er indlagt på den hjertemedicinske afdeling, men ellers skal
transportere patienter til Rigshospitalet med yderligere forsinkelse, jf. nyheder
på P4 den 24. juli 2013? http://www.dr.dk/P4/Sjaelland/Nyheder/RegionSjael-
land/2013/07/24/072001.htm

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sophie Hæstorp Andersen
formand
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